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Abstract (en)
[origin: US4644311A] A symmetrical monostable polarized electromagnet is provided in which a fixed permanent magnetic structure and a mobile
magnetizable structure passing through the coil are dimensioned so that the starting movement from the rest position of said mobile structure for
given ampere turns may be produced with certainty through adjustment of air gaps, whereas return from the working position is provided by the
presence of second air gaps and/or by the action of a variable slope recall spring. The invention reduces particularly the remanent holding effects
appearing in the working position as well as the power required for supplying the coil for causing a change of state thereof when the coil is at rest.

Abstract (fr)
L'invention concerne un électro-aimant polarisé monostable symétrique dans lequel une structure magnétique permanente fixe (15) et une structure
magnétisable mobile (2) traversant la bobine (5) sont dimensionnées de façon telle que le départ à partir de la position de repos (R) de la structure
mobile pour des ampère-tours donnés, puisse être produit avec certitude grâce à un réglage d'entrefers (e, E), tandis que le retour à partir de la
position de travail (T) est assuré par la présence de seconds entrefers (d1, d2) et/ou par l'action d'un ressort de rappel à pente variable. L'invention
permet notamment de réduire les effets de maintien rémanent apparaissant en position de travail ainsi que la puissance nécessaire à l'alimentation
de la bobine pour opérer son changement d'état lorsque la bobine est au repos.
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